
 

Vierde Commissie - Verslag van de vergadering 

kenmerk 2010/4com28/10/2010 

       

Agenda: 

OPENBARE ZITTING 
 

1. Goedkeuring van het verslag van de vergadering van 6 
oktober. 
Het verslag wordt goedgekeurd. 
 

2. Budget 2011. Beleidsnota en financiële nota 
Vraag : Raadslid Joris Van Vooren merkt op dat het 
bosbestand in Oost-Vlaanderen zou moeten 
uitgebreid worden, maar dat dit eigenlijk nog steeds 
vermindert. 
Antwoord : Gedeputeerde Jozef Dauwe antwoordt 
dat de ontginning van bos inderdaad nog steeds 
toeneemt, maar dat wij pogen dit met bescheiden 
middelen een halt toe te roepen. Zo zullen in 2011 
de onderhandelingen worden opgestart voor de 
aankoop van de Hospicebossen: 75 ha bos in de 
buurt van Nazareth. Er wordt ook geprobeerd 
bestaande bossen te beschermen en een aantal 
bossen open te stellen voor het publiek, b.v. het 
Kloosterbos. Er worden ook bijkomende gronden 
bebost. 
 
Vraag : Raadslid Jo De Cuyper vraagt wat de 
meerwaarde is van een aankoop van bos die al 
eigendom is van een openbaar bestuur. 
Antwoord : Frank De Mulder antwoordt dat het 
Kloosterbos verwaarloosd was: er was geen beheer 
en de recreatie was niet begeleid. De Provincie 
heeft een bosbeheerplan opgemaakt. Naaldbos 
wordt vervangen door loofbos. Het bos wordt 
toegankelijk gemaakt voor fietsers, mountainbikers 
en kinderen. Onlangs werd nog een zone ingericht 
als speelbos. Ook de Hospicebossen zijn 
verwaarloosd. 
 
Vraag : Raadslid Rik Franck vraagt of het nuttig is 
minderwaardige bossen te kopen, waarvan 80 % 
van de bomen moeten worden vervangen. 
Antwoord : Gedeputeerde Dauwe antwoordt dat een 
oppervlakte bos van 70 ha in Oost-Vlaanderen heel 
zeldzaam is en dat het daarom zeker verantwoord is 
dit te kopen, te beheren en toegankelijk te maken. 
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Vraag : Raadslid Rik Franck vraagt of het niet beter 
is het budget te besteden aan de aankoop van 
bebosbare gebieden, zodat het bosareaal echt 
uitbreidt. 
Antwoord : Frank De Mulder antwoordt dat het een 
Vlaamse taak is om zorg te dragen voor het 
bosareaal conform het bosdecreet, dat ook de 
vereiste compensatie regelt bij rooien van bos. Wat 
wij doen is rond onze domeinen bos uitbreiden, 
zoals in Puyenbroeck en het Leen. Ons beleid is 
complementair aan dat van Vlaanderen. 
 
Vraag : Raadslid Jozef Van Pée vraagt of de actie 
'Onderzoek naar participatie in energieproject in 
Gentse Kanaalzone' bio-energie betreft. 
Antwoord : Frank De Mulder antwoordt dat dit het 
geval is. 
 
Vraag : Raadslid Jozef Van Pée vraagt toelichting 
bij de actie 'Doorgaand vrachtverkeer Zelzate-Sas 
Van Gent aanpakken en strategie landschapsbouw 
uitwerken binnen het Interreg-project "Grenzeloze 
Kanaalzone"'. 
Antwoord : Frank De Mulder antwoordt dat dit een 
project is naar analogie met dat van de 
vrachtwagensluizen in Rieme. Het is een 
grensoverschrijdend project dat kadert in een 
Interreg-project met de Provincie Zeeland. Het 
project is reeds goedgekeurd door de stuurgroep 
van Euregio Scheldemond. 
 
Vraag : Raadslid Jamila Lafkioui vraagt of het 
budget voor windturbines is toegewezen aan 
gedeputeerde Peter Hertog of aan gedeputeerde 
Jozef Dauwe. 
Antwoord : Frank De Mulder antwoordt dat dit aan 
gedeputeerde Hertog behoort. 
 
Vraag : Raadslid Jamila Lafkioui vraagt of de 
Provincie zelf windmolens zal plaatsen. 
Antwoord : Gedeputeerde Dauwe zegt dat dit niet 
het geval is. Door de grote toevloed van aanvragen 
voor het bouwen van windmolens is er wel nood 
aan richtlijnen, waarbij er ook aandacht moet zijn 
voor zicht- en geluidschade. 
Antwoord : Kristof Goethals antwoordt dat het 
reglement voor het demonstratiepark windmolens 
in Puyenbroeck bijna klaar is met de bedoeling om 
in 2011 de eerste demonstratiewindmolens in het 
domein of op enkele gebouwen in Puyenbroek te 
plaatsen. 
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Vraag: Raadslid Joris Van Vooren vraagt of RFID in 
alle openbare bibliotheken zal worden toegepast, 
vb. in Sint-Niklaas. 
Antwoord: Gedeputeerde Dauwe en Andrea De 
Kegel antwoorden dat RFID als pilootproject 
destijds werd toegepast in de openbare 
bibliotheken van Zottegem en Gent. 
Het provinciebestuur stimuleert innovatie en door 
de ervaringen die opgedaan werden in de 
pilootprojecten, werd beslist een reglement goed te 
keuren betreffende het integreren van RFID in 
openbare bibliotheken. Men kan dus van het 
provinciebestuur een impulssubsidie krijgen maar 
het blijft een zware investering voor bibliotheken. 
De deputatie verklaarde zich in 2010 akkoord met 
het toekennen van een impulssubsidie , o.m. aan 
Sint-Niklaas (andere gemeenten waaraan een 
impulssubsidie werd toegekend zijn: Nazareth, 
Deinze, Zomergem, Dendermonde, Oosterzele, 
Ninove, Beveren, Geraardsbergen en Wetteren. De 
aanvraag van Gavere is in behandeling). 
 
Vraag : Raadslid Rik Franck vraagt waarom op het 
budget van 2011 niets voorzien is voor de volgende 
fase van de restauratie van het Caermerklooster. 
Antwoord : Kristof Goethals antwoordt dat in 
2010 de vastlegging voor de erelonen voor de 
volgende fase van de restauratie nog moet 
gebeuren. In 2011 zal de opmaak van het dossier 
gebeuren inclusief de subsidieaanvraag 
(restauratiepremie). De budgetten voor de gunning 
van de werken zal in 2012 voorzien worden. 
 
Vraag : Raadslid Rik Franck vraagt hoe het komt dat 
op budget 2011 de 3de vleugel Velzeke niet 
gebudgetteerd staat. 
Antwoord : Kristof Goethals antwoordt dat de 
budgetten voor uitbreiding PAM Velzeke nog op 
budget 2010 staan. Begin 2011 zal aan de raad 
gevraagd worden om deze te hernemen in 2011. De 
gunning van de werken gebeurt in 2011. 
 
 

3. Natuur- en Milieu-educatie - NME-netwerk. Toekenning 
van een toelage van 20 000 EUR voor NME – 
streeksteunpunten aan de vzw Regionaal Landschap 
Meetjesland te Maldegem, de vzw Regionaal 
Landschap Vlaamse Ardennen te Ronse en de vzw 
Regionaal Landschap Schelde – Durme te 
Dendermonde 
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Er zijn geen vragen of opmerkingen. 
 

4. Toepassing artikel 43 van het provinciedecreet – 
Maldegem. Machtiging van de deputatie om het 
onroerend goed kadastraal bekend als Maldegem, 3de 
afdeling, Sectie H, nummer 1188M, in opstal te nemen 
jegens de gemeente. 
Er zijn geen vragen of opmerkingen. 
 

5. Erediensten - Kathedrale kerkfabrieken - Sint-Baafs 
Gent. Wijziging meerjarenplan 2008-2013. 
Er zijn geen vragen of opmerkingen. 
 

6. Erediensten - Kathedrale kerkfabrieken - Sint-Baafs 
Gent. Akteneming budgetwijziging 2010/1. 
Er zijn geen vragen of opmerkingen. 
 

7. Erediensten - Kathedrale kerkfabrieken - Sint-Baafs 
Gent. Akteneming van het budget 2011. 
Er zijn geen vragen of opmerkingen. 
 

8. Orthodoxe kerkfabrieken - Apostel Andreas Gent. 
Akteneming van het budget 2011 
Er zijn geen vragen of opmerkingen. 
 

9. Varia 
Er zijn geen vragen of opmerkingen. 
 
Gent, 4 november 2010

De secretaris     De voorzitter 
Andrea De Kegel   Maria Verheirstraeten 


